
 

Referat styremøte  

Tid: Onsdag 26. oktober 2022 kl. 18.30 
 

Styret DNT Nedre Glomma Varamedlemmer 

Ellen Hasle Kokkim 
(styreleder) 

X Fredrik Lied 
(styremedlem) 

- Pia Merethe Olsen x 

Ole Morten By 
(nestleder) 

x Liv Karlsen 
(kasserer) 

- Pål Antonsen x 

Kjersti Aarvik 
(styremedlem) 

x Asbjørn Borge 
(styremedlem) 

x Ole Anders Østerås - 

Line Agersborg-Sandøy 
(styremedlem) 

x Rannveig K. R 
(daglig leder) 

x   

 

SAKER:  
69/22 Referat fra styremøte 21.09.22.  

 Godkjent 

70/22 Innkalling og agenda 

 Godkjent 

71/22 Turgruppene inviteres til styremøtene for å kunne ta opp aktuelle saker.  

26.10.22 møtte Fjellsportgruppa ved Ole Morten Bye og Cecilie Bye. 

 Det ble informerer litt om planene for året som kommer. Det er planlagt endel 

aktiviteter første halvår. Det kan nevnes vinterovernatting ute inklusiv kurs i forkant, 

fjelltur, klatring, kajakk etc. Stephen Gangestad har gitt seg som leder for gruppa, og 

Ole Morten By har tatt over stafettpinnen. 

 

73/22 Daglig leder og styreleder orienterer 

 - Det har vært massepakking av Sarpsborgkart den siste tiden. Mye er nå på 
plass, ca 300 kart gjenstår å få pakket. Disse selges for 250,- stk. Super innsats 
fra mange DNTére under dette arbeidet. 

- Dører på kontoret/lageret. Dør inn til lagret lar seg fremdeles ikke låse. Huseier 
er kontaktet fikser dette.  

- Jubileumsmiddagen: Takk til alle som har bidratt. Det er kommet mange gode 
tilbakemeldinger på arrangementet i etterkant av middagen.  

- Program for neste år under utarbeidelse. Frist for å levere inn til redaksjonen 
var 23. oktober.  

- Høringsuttalelser: FNF er de som svarer på slike på vegne av DNT Nedre 
Glomma. Det er et ønske at vi leser disse før uttalelser blir sendt inn.  

- Parkering Østtorp: Her går det fint fremover, og vi håper parkeringen er på 
plass og klar til bruk i løpet av en 1-2 uker.  

- Ledersamling: Arrangeres denne helgen (uke 43) i Oslo, fra lørdag til søndag.  
- Kystseminar fredag til lørdag samme helg hvor 4 stk deltar fra foreningen. 
- Aktivitetsløypa: Bestilt årlig befaring, avventer tilbakemelding fra Høyt og Lavt. 

 



74/22 Økonomi  

 - Kassere har kommunikasjon med Økonomiringen for å få tilbakemelding på 
hvordan vi på best mulig måte kan fordele på ulike poster i budsjettet.. 

-  Utedoen er klar, til en kost på ca. 110 000 kr. 
- Kasserer ønsker et budsjettoverslag fra de ulike gruppene for neste års 

budsjettjobbing. Dersom vi vet at ulike arrangementer medfører utgifter, gir vi 
beskjed om dette til kasserer så snart som mulig. 

- Daglig leder sjekker mulighet for refundering av byggesaksgebyr i forbindelse 
med søknad til parkering Østtorp. 
 

75/22 Forespørsel fra Fredrikstad Aktivitetsråd 

 - Asbjørn orienterte om forespørsel fra Aktive Liv Fredrikstad, området Lisleby. 
Foreningen er forespurt om vi kan ta ansvar for en gå gruppe inn i dette 
prosjektet. Vi undersøker om vi har turledere tilgjengelig, blant seniorene i 
førsteomgang, da dette foregår på dagtid. Styret stiller seg positivt til 
aktiviteten. 
Det er gjort undersøkelser om vi har turledere som kan stille opp på dette 
prosjektet, men uten hell. Asbjørn følger saken videre. 
 

76/22 Større arrangementer i 2023. Orientering v/styreleder 

 - KDU vinter: Trøsken 5. feb 

Rannveig og Ellen stiller på denne, men det er vanskelig å få med noen fra flere 

grupper, inkl barnas turlag, men dette løser vi. 

- Årsmøte: 29. mars 

Siste onsdag i mars, i år blir dette arrangert i Sarpsborg da vi var i Fredrikstad i 

fjor. Vi forespør om Glenghuset kan leies. 

- OPPTUR: 3. mai 

Forslaget til styret er at vi arrangerer i år også, denne gangen på Østtorp. 

Hvaler er alltid med, men vi tilbyr 1 skole fra Sarpsborg og Fredrikstad 

deltakelse annethvert år. Dette for å holde antallet elever noe nede. Styret 

forespør Spontangruppa om de kan ta ansvar for denne dagen. 

- Østtorpdagen: 14. mai 

Styret planlegginger denne dagen. Det er kommet et innspill på muligheten til å 

holde konsert inne på Østtorp, det jobbes videre med ideen.  

- Alexander Gamme kommer 30. november til Glenghuset og holder foredrag. 

Billetter legges ut på Ticketco, systemet som Glenghuset bruker. 

50 kr for medlemmer, 100 kr for ikke medlemmer 
 

77/22 Offentliggjøring av referater.  

 I henhold til sak 68/22 i styremøtet 21.9.22 har styreleder og daglig leder utredet 

hvorvidt styremøtereferatene skal legge ut på vår nettside. Praksisen rundt dette er 

forskjellig i de ulike DNT-foreningene. På årets landsmøte ble det frontet at 

styremøtereferater bør legges på nett slik at alle har mulighet til å lese disse. 

For mer åpenhet anbefaler AU at DNT Nedre Glomma legger ut våre styrereferater på 

vår nettside. Referatene som legges ut skal inneholde saker, vedtak, og den mest 

nødvendige informasjonen. 

Vedtak: Styret stiller seg bak AU sin anbefaling, og referater legges ut på foreningens 

nettside. 

 



78/22 Kysthytte  
Det har i flere år vært et ønske om å etablere en DNT-hytte syd i regionen og helst i nær 
kontakt med kysten. Dette kan gi mulighet til andre aktiviteter på og ved sjøen. Det 
være seg vandring langs kyststien, bading, kano- eller kajakk-padling. 

Det er kommet opp 4 alternative forslag til å etablere en DNT-hytte ved sjøen. 

1. Husmannsplassen Bråten under Elingård herregård, Onsøy. 
2. Husmannsplassen Star med mulig badehus på brygga mot Elingårdkilen. 
3. Pynten skole på Langøya, Kråkerøy. 
4. Bukkenes leirskole på Søndre Karlsøy, Sarpsborg 

 Forslag til vedtak: 

Utfra den kunnskap som foreligger pr. 1. oktober 2022, anbefales: 

1. Husmannsplassen Bråten med mulig strandhus ved Star, utredes ikke videre. 
Fredrikstad kommune og Østfoldmusene orienteres om vedtaket. 

2. Husmannsplassen Star med mulig strandhus ved Elingårdskilen, utredes videre i 
samarbeid med Fredrikstad kommune og Østfoldmusene. Dette er prioritet 2 
for etablering av en kystnær DNT-hytte. 

3. Pynten skole utredes videre som den mest aktuelle DNT-hytte ved sjøen. 

Samarbeidet med OF og Lions Kråkerøy videreføres overfor Fredrikstad 

kommune. Mulig samarbeidsavtale mellom DNT, OF og kommunen legges fram 

for styret som egen sak.  

4. Bukkenes leirskole følges videre i samarbeid med OF. Dette er prioritet 3 for 

etablering av en kystnær DNT-hytte. Sarpsborg kommune og OF orienters om 

vedtaket. 

Vedtak: Styret stiller seg bak forslaget til vedtak.  
Asbjørn Borge orienterer styret om det videre arbeidet i tiden fremover. 

Fredrik Lied tiltrer arbeidet fra DNT NG. 

 
79/22 Avtaleforslag til grunn for videre arbeid med kysthytte. 

 Dersom Pynten blir et aktuelt hytteprosjekt for DNT Nedre Glomma, er det fram til nå 

ført samtaler om mulig samarbeid med Oslofjordens Friluftsråd(OF) og Lions Kråkerøy. 

Hvordan et eventuelt samarbeid skal foregå må formaliseres gjennom en avtale.  

Som i forrige sak (78/22) ser vi at vi må jobbe videre med arbeidsfordeling mellom OF 

og DNT. Vi hører med andre foreninger som alt nå er i et samarbeid med OF, DNT OO 

blant annet er i gang med et slikt samarbeid pr d.d.  

Vedtak: I de videre forhandlingene med OF vil Asbjørn Borge, Fredrik Lied og Rannveig 

Ramtvedt stille fra DNT Nedre Glomma. 

 

Eventuelt: 

Barnas Turlag har 2 arrangement neste år som de ønsker at flere grupper bidrar i. Det er sendt ut 

forespørsel til gruppeledere, men tilbakemeldinger fra disse mangler. Dagene det er snakk om er: 

- Onsdag 22 mars, grønn onsdag. 

- - Lørdag 18 mars, rydde dag, Hold Norge rent  

Tanken er at dette bør være «foreningens» arrangement, mer enn et Barnas Turlags arrangement. 

Ergo er vi avhengig av at flere kan stille opp. Vi jobber videre med denne saken. 


